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PROTOKÓŁ Nr 13.2018 
 

przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
w dniu 19 lutego 2018 r. 

 
1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Góra 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41 Początek godzina 13.30. 

Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył Roman Rekut -Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu  
i Rekreacji oraz Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Komisji na podstawie list obecności stwierdził, że w Komisjach jest wymagane quorum. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy Nowe Miasto, p. Urszula Zamiatała – kierownik Biura 
Dzielnicy, p. Jerzy Żetecki- Z-ca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Teresa Migdał - 
kierownik Biura Spraw Rolnych i Gospodarowania Nieruchomościami, p. Monika Zapotoczna i Agnieszka 
Żukowska z Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, p. Paweł Sudnik z Biura Urbanistyki i Planowania, Radni 
Miasta Zielona Góra - p. Marcin Pabierowski, p. Mariusz Rosik.  
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice 
– druk nr 380; 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Barcikowice– druk nr 381; 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 

Po przedstawieniu porządku obrad p. Zenon Rabęda Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto 
przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Zielona Góra - druk nr 
382; 

2)  opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 
przedsięwzięć służących ochronie powietrza – druk nr 383; 

3)  zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 384; 

4) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół i placówek oraz przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania - druk nr 385; 

5) opinii o projekcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad udzielania bonifikaty od ceny sprzedaży 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zielona Góra- druk nr 386; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada - druk nr 387; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze - druk nr 388; 

8) nadania nazwy ulicy Zielonej Górze( Racula-Ciepła) - druk nr 389; 
9) opinii o projekcie uchwały w sprawie podziału Miasta na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic 

 i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu - druk nr 390.  
 
Głosowania nad zmianami porządku obrad przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 8 radnych; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 8 radnych; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
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-za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 10 radnych. 
 

Porządek obrad po zmianach 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 
1) zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice 
– druk nr 380; 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Barcikowice– druk nr 381; 
3) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Zielona Góra - druk nr 
382; 
4) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 
przedsięwzięć inwestycyjnych służących ochronie powietrza – druk nr 383; 
5) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Jeleniów – druk nr 384; 
6) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 
przedszkolnego, szkół i placówek oraz przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania - 
druk nr 385; 
7) opinii o projekcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad udzielania bonifikaty od ceny sprzedaży 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zielona Góra - druk nr 386; 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada - druk nr 387; 
9) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze - druk nr 388; 
10) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Racula-Ciepła) - druk nr 
389; 
11) opinii o projekcie uchwały w sprawie podziału Miasta na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic  
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – druk nr 390. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad. 
 

3. Zaopiniowanie uchwał 
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Barcikowice– druk nr 380. 
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 380 przedstawił p. Jerzy Żetecki  Z-ca Przewodniczącego 
Zarządu Dzielnicy, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały o rozdysponowaniu środków 
wydzielonych do dyspozycji mieszkańców sołectwa Barcikowice na inwestycje w ramach Funduszu 
Integracyjnego przyjętych uchwałą Zebrania Wiejskiego w dniu 6 lutego 2018 
 

 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 380, opinie Komisji: 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
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Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 381. 
 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice druk nr 381 przedstawił p. Jerzy Żetecki  Z-ca 
Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Zmiany 
dotyczą rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji mieszkańców sołectwa Barcikowice na 
inwestycje w ramach Funduszu Integracyjnego przyjętych uchwałą Zebrania Wiejskiego w dniu 6 lutego 
2018r. 
 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Głosowanie – druk 381, opinie Komisji: 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 0 głosów – opinia pozytywna 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady 
Miasta Zielona Góra– druk nr 382  
 

Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Młodzieżowej Rady Miasta Zielona Góra druk nr 382- 
przedstawiła p. Agnieszka Żukowska pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem niniejszej uchwały jest nadanie nowego statutu 
Młodzieżowej Radzie Miasta. 

Od 1 września 2017 roku zmienił się ustrój szkolny, a co za tym idzie, zmianie uległa sieć szkół w Zielonej 
Górze. Powstały ośmioletnie szkoły podstawowe oraz branżowe szkoły I stopnia. W takim stanie rzeczy 
należało dostosować zapisy statutu Młodzieżowej Rady Miasta Zielona Góra, uwzględniając zmiany 
wynikające z  reformy ustroju szkolnego. Uwzględniając zmiany, jakie wynikają z reformy ustroju szkolnego, 
na Radnego Młodzieżowej Rady Miasta będą mogli kandydować uczniowie klas VII szkół podstawowych, a w 
roku kolejnym również uczniowie klas VIII.  
 
Pytania. 
 
Radny p. Krzysztof Wołczyński zapytał czym się zajmuje Rada Młodzieży i czy stworzyła jakąś uchwałę ? 
 
P. Agnieszka Żukowska – celem Rady jest reprezentowanie interesów młodzieży wobec różnych instytucji  
i organizacji, stworzyła uchwałę w sprawie zniżek na przejazdy. 
 
Głosowanie – druk 382, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów  – druk nr 384. 
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Projekty uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 
zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jeleniów druk nr 384 przedstawił p. Jerzy Żetecki Z-ca 
Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały o 
rozdysponowaniu środków wydzielonych do dyspozycji mieszkańców sołectwa Jeleniów na inwestycje w 
ramach Funduszu Integracyjnego przyjętych uchwałą Zebrania Wiejskiego 9 lutego 2018 r.  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 384, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oraz przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania  - druk nr 385. 
 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, 
innych form wychowania przedszkolnego, szkół i placówek oraz przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania - druk nr 385 przedstawiła p. Monika Zapotoczna z Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych. Na wstępie została zgłoszona do wprowadzenia autopoprawka. Projekt uchwały dotyczy 
placówek oświatowych zarówno niepublicznych jak też publicznych. 

Z dniem 1 stycznia 2018 r. weszła w życie ustawa o finansowaniu zadań oświatowych. Celem uchwały 
jest wykonanie delegacji ustawowej – uchwała reguluje tryb udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli, niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół o uprawnieniach 
szkoły publicznej i niepublicznych placówek, oraz tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania.  

 
Pytania: 
Radny p. Roman Rekut zapytał czy uchwała ta będzie regulować sprawę rozliczeń tych dotacji. 
P. Monika Zapotoczna- w uchwale nie ma kwestii spornych, jest  to o subwencji które Miasto może otrzymać. 
 
Po zamknięciu dyskusji przewodniczący posiedzenia przystąpił do zaopiniowania projektu uchwały. 
 
Głosowanie – druk 385, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 
przedsięwzięć inwestycyjnych służących ochronie powietrza  – druk nr 383. 
 

Projekty uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na dofinansowanie 
przedsięwzięć inwestycyjnych służących ochronie powietrza – druk nr 383 przedstawili radni Rady Miasta  
p. Mariusz Rosik i p. Marcin Pabierowski, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Udzielając 
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dotacji na zmianę ogrzewania z węglowego na ekologiczne Miasto Zielona Góra zamierza zmniejszyć poziom 
emisji zanieczyszczeń do powietrza. Zaplanowane przedsięwzięcie ma istotne znaczenie dla realizacji celu 
ekologicznego zapisanego w Programie Ochrony Środowiska dla miasta Zielona Góra na lata 2016/2019  
z perspektywą na lata 2020-2023. 
 

 
Pytania 
Radny p. Krzysztof Wołczyński – z uchwały wynika, że na podstawie badań emisji zanieczyszczenia dla 
miasta Zielona Góra, które wykonane zostały przed połączeniem dlatego dane  są nie aktualne. Dziwię się, że 
skład osobowy komisji rozpatrującej wnioski powołuje Prezydent a nie Rada Miasta. 
Radny Miasta p. Marcin Pabierowski- dlatego, że osoby pracujące w wydziale gospodarki czy technicznym  
w Urzędzie Miasta mają lepsze rozeznanie w tym temacie i dzięki temu szybciej będą rozpatrywane wnioski 
składane przez mieszkańców. 
 
Radny p. Krzysztof Wołczyński- projekt zakłada, że dotujecie wszystkim i wszystko, a należałoby zastrzec 
pewne kryteria urządzeń, które posiadają różne znaki bezpieczeństwa. Chodzi o to by były to urządzenia 
grzewcze dobrej jakości by spełniały swoją rolę w zakresie ekologii. Pan K.Wołczyński zwrócił również uwagę 
na kwoty dotacji, gdyż różnią się one, promują jakby podłączenia do elektrociepłowni, gdzie mieszkańcy 
Dzielnicy nie mają możliwości podłączenia, do tego dochodzi podatek do zapłacenia co zmniejsza kwotę 
dotacji. Ponadto zapytał od kiedy program ma wejść w życie ? 
 
Radny Miasta p. Marcin Pabierowski- chcemy rozpocząć jak najszybciej nie ma na co czekać, na stronie 
pojawią się informacje dla mieszkańców Zielonej Góry, żeby już w tym roku mieszkańcy mogli otrzymać 
dotację.  
 
Radny p. Krzysztof Wołczyński- chciałem jeszcze podkreślić, iż kwota 500 tys. to jest stanowczo za mało na 
taki program, przy średniej cenie 15 tys. to wystarczy zaledwie na 33 instalacje. 
 
Radny Miasta p. Marcin Pabierowski- oczywiście jest kwota bazowa, po rozeznaniu potrzeb, będziemy 
wnioskować o zwiększenie środków finansowych w budżecie miasta Zielona Góra, pieniądze muszą na ten 
cel się znaleźć. 
 
Po zamknięciu dyskusji przystąpiono do głosowania w komisjach. 
 
Głosowanie – druk 383, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-  za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

 
* * * 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad udzielania bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zielona Góra  – druk nr 386. 
 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad udzielania bonifikaty od ceny sprzedaży lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zielona Góra-  druk 386 przedstawiła p. Teresa Migdał kierownik 
Biura Spraw Rolnych. Celem uchwały jest ujednolicenie stanu aktów prawnych w przedmiocie udzielania 
bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych zbywanych na rzecz najemcy w Mieście po połączeniu z Gminą 
Zielona Góra poprzez uchylenie uchwały obowiązującej na terenie Dzielnicy Nowe Miasto. 
 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący posiedzenia przystąpił do zaopiniowania projektu uchwały. 
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Głosowanie – druk 386, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymały się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 0 głosów - opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 387. 
 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Zawada - druk 387 przedstawił p. Jerzy Żetecki Z-ca Przewodniczącego Zarządu 
Dzielnicy, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały o rozdysponowaniu środków wydzielonych 
do dyspozycji mieszkańców sołectwa Zawada na inwestycje w ramach Funduszu Integracyjnego przyjętych 
uchwałą nr 1/2018  Zebrania Wiejskiego w dniu 16 lutego 2018 r.  

 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący posiedzenia przystąpił do zaopiniowania projektu uchwały. 
 
Głosowanie – druk 387, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 388 
 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze druk 388 przedstawił p. Paweł Sudnik  
z Biura Urbanistyki i Planowania.  

Celem uchwały jest wszczęcie procedury sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze, uchwalonego uchwałą nr LVI.713.2017 
Rady Miasta Zielona Góra z dnia 26 września 2017 r. (Dz. Urz. Woj. Lubus. z 2017 r.poz.2034).  
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 388, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
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- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze 
(ul. Racula-Ciepła) - druk nr 389 
 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. 
Racula-Ciepła) druk nr 389 przedstawił p. Jerzy Żetecki Z-ca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy. Celem 
niniejszej uchwały jest nadanie nazwy ul. Racula- Ciepła drodze wewnętrznej (stanowiącej własność 
EUROHOME Spółki z o.o. z siedzibą w Zielonej Górze), położonej w Zielonej Górze na terenie dzielnicy 
Nowe Miasto. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący posiedzenia przystąpił do zaopiniowania projektu uchwały. 
 
Głosowanie – druk 389, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 10 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 

 
 

Omówienie projektu uchwały w sprawie podziału Miasta na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – druk nr 390 z przyczyn organizacyjnych 
zostało przeniesiono na posiedzenie sesji. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Wiceprzewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Roman Rekut  

 
……………………………………….. 

Marek Karwacki  

 
……………………………………….. 

Jarosław Bartkowicz  

 
 
 
 
 
Protokołowała: 
 
…………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


